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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1325 Snabba åtgärder vid obevakade planövergångar

Två flickor i tonåren omkom i tågolyckan som inträffade i Söråker vid en 
obevakad järnvägsövergång. En fruktansvärd och helt onödig olycka.

På skylten bredvid övergången står det att man inte ska passera när lampan är 
släckt. Det är självklart att det ska vara tvärtom! Det ska vara ett blinkade ljus 
för att varna att tåg kommer.

Det är ingen nyhet för Trafikverket att plankorsningar och obevakade 
järnvägsövergångar är farliga. Det finns cirka 3 500 obevakade plankorsningar i 
Sverige, där det saknas såväl bommar som ljussignaler. 

Även om Trafikverket framhåller att det inte finns resurser att i en snar framtid 
åtgärda alla obevakade övergångar måste det ändå göras någonting i närtid. Vi 
kan inte vänta i flera decennier på att lösa detta. 

Med anledning av den nu uppmärksammade olyckan önskar jag fråga 
infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vad tänker ministern och regeringen vidta för omedelbara åtgärder för att 
förbättra säkerheten vid de obevakade plankorsningarna i väntan på att 
Trafikverket hinner investera i mer robusta lösningar?

………………………………………

Monika Lövgren (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-19
Besvaras senast
2021-01-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


